
 

Besluitenlijst presidium 
 

Datum:  16 november 2020, digitaal via Zoom, 20.00 uur 

Zaak:   

Voorzitter:  Jos van Maanen 

Aanwezig:  Lourens van Bruchem (SGP), Dittie van Zee-van Arendonk (CDA),  

  Fred Temminck (CU), Gijsbert van de Water (VWB),  

  Rita Boer Rookhuiszen-de Joode (D66), 

Henk de Man (DB), Richard Hoogveld (PvdA),  

Cor Nijhoff (LLBWB), Jur van de Lecq (GL), Frank Broedelet (VVD), Servaas Stoop 

(burgemeester), Karen Coesmans (gemeentesecretaris), Ashley Karsemeijer (D66), 

luistert mee 

Afwezig:  Petra van Kuilenburg (LLBWB) 

Griffier:  Hans van der Graaff 

Notulen:  Muriëlle de Wit (griffie) 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom, gemeentesecretaris Karen Coesmans sluit 

deze keer aan om toelichting te geven en vragen te beantwoorden. 

 

2. Vaststellen agenda 16 november 2020 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

- Rita wil nog iets opmerken over het stellen van schriftelijke/technische vragen en de termijn daarvan, dit 

komt later aan de orde. 

  

3. Vaststellen besluitenlijst en actielijst van 19 oktober 2020 

Besluitenlijst 

- De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

Actielijst 

- Punt 21, notitie vragen stellen. Vanuit Dries Mulder (SGP) hier al een mail over gehad. Rita sluit hier op 

aan. Soms is er onduidelijkheid over qua termijn en welke vragen wanneer worden ingezet. De griffier zal 

deze notitie het volgende presidium (14 december) gereed hebben. Cor sluit inmiddels aan en de 

voorzitter praat hem bij.  

- Punt 17, vergaderstructuur Beeldvorming. Cor is benieuwd wat de status hier van is. Door corona is dit stil 

komen te liggen. Er is wel geprobeerd om fysiek meer inwoners te betrekken in coronatijd door een grote 

locatie zoals de Schildkamp te bieden en digitaal zoals met breakout-rooms onlangs (MIRT A2). 

Suggesties om beeldvormende bijeenkomsten weer vorm te gaan geven om inwoners zoveel mogelijk te 

betrekken, delen met elkaar en de griffie. De commissie vergaderstructuur komt in februari weer bijeen, 

daarom het besluit over de mogelijkheden rond beeldvorming in het presidium van  januari 2021 nemen. 

Met deze aanvullingen wordt de actielijst vastgesteld. 
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4. Concept-planning raadcyclus december 2020 en vergaderwijze 

 Concept raadsagenda raadcyclus A december 2020 

Het Voorstel afwegingskansen meekoppelkansen dijkversterking wordt alleen beeldvormend besproken op 

30 november 2020 en via een informatienota aan de raad verzonden, waardoor oordeelsvorming vervalt. De 

burgemeester licht toe dat wat in deze nota staat, dit jaar geen besluitvorming voor nodig is, omdat dit nu past 

binnen de getoetste juridische en financiële kaders, die eerder dit jaar door de raad zijn vastgesteld. Een 

kredietvoorstel bleek niet nodig. Bestuurlijk gezien is er wel urgentie, daarom wel beeldvorming. 

Bespreken wensbeelden mobiliteitsprogramma West Betuwe / MIRTA2 (zie ook notitie in het RIS bij de 

agenda hierover), schuift door naar 2021. Burgemeester vult hier op aan, dat er nu nog te veel onduidelijk is 

om inwoners in mee te kunnen nemen. De gemeente blijft echter trekker van dit onderwerp, en het proces 

moet eerst worden opgestart vanuit de portefeuillehouder.  

 

Rita maakt bezwaar tegen het feit dat het Beleidsplan Schuldhulpverlening (burgemeester: wordt 

informatienota omdat Schuldhulpverlening in het beleidsplan Sociaal Domein is verweven, de raad kan hier 

t.z.t. op reageren als naar hun mening kaders wél nodig zijn) en de Wet Inburgering (is uitgesteld naar 2022) 

niet meer in de raadcyclus zijn opgenomen. Burgemeester legt uit dat daarom besluitvorming hierover (nog) 

niet nodig is. Rita is niet overtuigd van de achterliggende argumentatie,.  

De overige onderwerpen worden akkoord bevonden. 

 

Het presidium wil eerder kennis kunnen nemen van dit soort wijzigingen. Burgemeester zegt toe dat deze 

informatie voortaan vanuit het college wordt gedeeld met een toelichting. Met de langetermijnagenda 

(doorkijk naar het komende half jaar i.p.v. kwartaal) die voortaan bij elke presidiumvergadering komt te 

staan, worden eventuele wijzigingen in die planning middels de agenda in GO doorgegeven.  

 

 Concept raadsagenda raadcyclus B december 2020 

Schuldhulpverlening zie bespreking bij cyclus A. 

Doorschuiven Regioplan beschermd wonen en maatschappelijke opvang heeft als reden dat de 

besluitvorming binnen de regio nog niet zover is. 

Burgemeester legt bij het doorschuiven van nota Vastgoed naar 2021 uit, dat bij de beeldvormende 

bijeenkomst input is opgehaald, waaruit blijkt dat er nog een besluitrijp voorstel gemaakt moet worden. 

Portefeuillehouder Govert van Bezooijen verwacht dat dit in januari/februari gereed is. Dit is ook 

toegelicht via het stuk in het RIS van dit presidium. Een uitleg zoals bij de nota Vastgoed geeft de 

burgemeester aan, dit voortaan vanuit het college komt, en niet via een ambtenaar.  

De verordeningen zoals 213a moeten door de auditcommissie (dus raad) worden vastgesteld. Hierover is 

al overleg met Monique de Moedt. Dit heeft geen enorme spoed, waardoor het uitgesteld kan worden. De 

overige onderwerpen worden akkoord bevonden. 

 

  



Besluitenlijst 16 november 2020 presidium gemeente West Betuwe 

Pagina 3 van 4 

 

 

 

 Vergaderwijze 
De vergaderwijze blijft zoals reeds eerder vastgesteld;  beeld- en oordeelsvormend digitaal, besluitvormend 
fysiek. Andrea merkt op dat met digitale vergaderingen zo breed mogelijk uitgenodigd moet worden, om 
stakeholders en dus ook inwoners als voor- en tegenstanders aan bod te laten komen. Hierdoor ontstaat 
een debat “met” en niet “over” - met als voorbeeld Inclusie – dat heel belangrijk is. Hans geeft aan dat dit al 
gebeurt, maar zal hier via Conny vragen de organisatie nog attent op te maken voor de cyclus van december 
en verder. Er is waardering over het feit dat het digitaal vergaderen steeds beter en gemakkelijker gaat, met 
als voorbeeld de sessie MIRTA2 met breakout-rooms. Deze wens voor breed uitnodigen en kunnen 
debatteren leeft bij iedereen. 
 

 Raadsagenda 24 november 2020 
Is ter kennisname toegevoegd. 

 

5. Overzicht diverse lijsten 

 Lijst afhandeling ingekomen stukken tot 09-11-2020 

 Lijst afhandeling aangenomen moties tot 09-11-2020 

 Lijst afdoening toezeggingen tot 09-11-2020. 

Henk de Man merkt op dat in de lijst toezeggingen op 30 juni over de bestuursvilla in Asperen, eigenlijk hetzelfde 

staat als de motie van de CU op 7 juli. De toezegging wordt inderdaad beantwoord in deze motie is de conclusie. 

Dit wordt aangepast in de lijst toezeggingen. 

 

6. Karen Coesmans (gemeentesecretaris) licht een aantal zaken toe en beantwoordt vragen die er zijn bij het 

presidium 

Ontstaan boeggolf aan onderwerpen richting december, hoe is dit ontstaan en hoe voortaan te voorkomen 

Deze golf heeft volgens Karen 3 redenen; 

1. Harmonisatie, onze gemeente doet het goed in vergelijking tot andere gemeentes die nog niet zo ver 

zijn als wij. Toch is 1 januari 2021 niet voor alle harmonisaties een harde eis. De voorbereiding is al in 

volle gang om dit volgend jaar wel af te kunnen ronden. 

2. In de coronacrisis in het voorjaar te optimistisch geweest en naïef gedacht dat na de zomer zaken wel 

weer konden worden opgepakt volgens planning, wat achteraf niet zo bleek te zijn. Ook afhankelijk 

van besluitvorming en termijnen binnen de regio. 

3. De bestuurswisseling zorgde ervoor dat (nieuwe) portefeuillehouders zich moesten inlezen op 

stukken en onderwerpen, waardoor beleidsnota’s vertraging opliepen. 

 Hoe dit te voorkomen 

 Karen geeft aan dat het richting het zomer- en kerstreces altijd wel voller is met de P&C-cyclus en begroting, 

maar het deze keer wel uitzonderlijk druk is in december. Volgende keer goed en beter prioriteiten afwegen, 

elkaar nóg beter vinden, in goed overleg blijven welke keuzes worden gemaakt tussen raad en organisatie. 

Goede voorstellen en nota’s voor de raad en dus inwoners zijn belangrijk en kunnen veel tijd en vragen 

schelen, griffie ook in staat stellen de raad goed te bedienen (Rita). Vragen staan soms (te) lang open geeft 

Cor aan. Volgens Karen lastig afwegen voor ambtenaar vragen beantwoorden en stukken schrijven, die 

tijdsdruk is soms pittig.  
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Stand van zaken sinds fusie, openstaande vacatures en coronacrisis 

1. De organisatie is nog steeds groeiende en lerende vertelt Karen, er worden echt stappen gezet. Maar geef 

ons graag tips en feedback is haar vraag. Er is een avond voor de raad geweest na de fusie, Karen lijkt het 

goed in januari/februari 2021 weer zo’n avond te plannen voor een update. Ook anderen delen die wens 

om zo meegenomen te kunnen worden in de ambities van de organisatie. 

2. Openstaande vacatures kunnen door tekorten niet allemaal ingevuld worden, ook al is de wens er wel. 

Inhuur wordt al zo veel mogelijk beperkt om organisatie op eigen benen te kunnen laten staan. 

3. De coronacrisis heeft onder de medewerkers gelukkig niet voor ernstig zieken gezorgd. Er zijn wel 

besmettingen bekend, maar die zijn in de privésfeer ontstaan en niet via collega’s onderling. Toch 

ontstaat soms door uitvallen collega’s wel wat druk(te) op en voor anderen. 

 

 Conclusie gesprek: men bedankt Karen voor haar aanwezigheid. (Karen verlaat na dit punt de vergadering). 

De bestuurlijke agenda is voor de raad niet vrijblijvend en de termijnen moeten echt zoveel mogelijk gelijk 

worden gehouden. Alleen in uiterste nood mag hier van af worden geweken! Er moet meer en beter op 

worden gestuurd wijzigingen toe te lichten en de agenda actueel te houden. 

 

7. Mededelingen 

Memo griffier vergoeding burgerleden. Allen delen de mening dat de huidige regeling rechtvaardiger is dan die 

wordt voorgesteld. Besloten wordt de regeling voor deze raadsperiode tot 2022 te laten zoals die nu is en dit 

richting die datum te herzien en goed te checken (vooral op rijksniveau verordeningen, rijksregeling reiskosten). 

 

8. Verzoeken 

Er zijn geen verzoeken. 

 

9. Evaluatie 

 Microfoons bij raadsvergadering 

De slechte kwaliteit hiervan wordt door velen letterlijk en figuurlijk als storend ervaren. De griffie heeft 

gevraagd om hulp van de leverancier, omdat een software-update dit euvel moet verhelpen. Ligt niet aan de 

kuchschermen. 

 Storing tijdens begrotingsavond 5 november 

Griffier legt uit dat dit aan de migratiewerkzaamheden van ICT lag, die niet goed waren gecommuniceerd. 

Door nu lid te zijn in de groepsapp Incidenten van ICT, zijn de lijnen  korter en is de griffie beter aangehaakt. 

Dittie merkt op dat digitale vergaderingen soms te vroeg worden afgesloten, waardoor laatste stuk wordt 

gemist. Hier is al aandacht voor. 

 Gang van zaken rond begrotingsavond 5 november coalitie/oppositie 

Alle partijen moeten hiervan leren en concluderen dat het zo niet moet en mag gaan in de toekomst. Dit 

meenemen in het vervolgtraject Bestuurscultuur. 

 

10. Rondvraag 

Dittie merkt op dat de orde van de vergadering in de woordvoering voortaan aandacht behoeft. 

 

11. Sluiting 

Om 23.05 uur dankt de voorzitter de aanwezigen en beëindigt de vergadering. 


